

GERMAN-AFRICAN SYMPOSIUM ON CREATIVE ECONOMY & CULTURAL ENTREPRENEURSHIP



KATIKATI

HER END IS JUST THE BEGINNING

FILM PREMIERE OF KATI KATI
NOVEMBER 24th | BABYLON, BERLIN

www.creative-africa.de

FILM PREMIERE KATI KATI

Since 2008 the film production company One Fine Day Films, founded by Tom Tykwer and his wife Marie Steinmann, supports young filmmakers from Africa to realize their projects. Fascinating results have emerged, such as the feature film NAIROBI HALF LIFE, which was the first Kenyan contribution to the Oscars® in 2012. KATI KATI, the current production of One Fine Day Films celebrated world premiere at the Toronto International Film Festival this fall where it was awarded with the FIPRESCI Prize in the Discovery Program. The project work of One Fine Day Films is just one example of how Africa and Germany can close ranks creatively and economically.

Seit 2008 unterstützt die Filmproduktion One Fine Day Films, die von Tom Tykwer und seiner Frau Marie Steinmann gegründet wurde, junge Filmemacher aus Afrika bei der Verwirklichung ihrer Projekte. Dabei sind faszinierende Ergebnisse entstanden: Etwa der Spielfilm NAIROBI HALF LIFE, mit dem sich Kenia 2012 erstmals in seiner Geschichte um einen Oscar® bewarb. KATI KATI, die aktuelle Produktion von One Fine Day Films wurde in diesem Herbst im Rahmen des Toronto International Film Festival uraufgeführt und erhielt dort den renommierten FIPRESCI Discovery Prize des internationalen Verbands der Filmkritiker.



PREMIERE PROGRAM

- 20:00 Live Music Performance 'Find Us A Way'
Mayonde & das junge orchester NRW
Conductor: Ingo Ernst Reihl
- 20:15 German premiere KATI KATI (OmdU)
Director: Mbithi Masya
- 21:30 Q&A Mbithi Masya | Director
Sarika Lakhani | Producer
- 22:00 Get together

GERMAN-AFRICAN SYMPOSIUM ON CREATIVE ECONOMY & CULTURAL ENTREPRENEURSHIP

Welcome to the 'German-African Symposium on Creative Economy & Cultural Entrepreneurship'. ONE FINE DAY FILMS, GÖHDE FOUNDATION, GERMAN-AFRICAN BUSINESS ASSOCIATION, RUSHLAKE MEDIA and the HEINRICH-BÖLL-STIFTUNG are looking forward to an exciting, inspiring evening with you, dedicated to the creative and cultural exchange between Africa and Germany. In the first part of the program, together with our guests we would like to shed light on the potential of the cultural and creative industries of our neighboring continent, in order to intensify the creative and cultural exchange between Africa and Germany and to stimulate new African-German partner-ships in the area of cultural and creative industries. We look forward to discovering together with you interesting projects as well as opportunities and prospects that enrich and promote the cultural exchange between our continents.

Herzlich willkommen zum „German-African Symposium on Creative Economy & Cultural Entrepreneurship“. ONE FINE DAY FILMS, die GÖHDE FOUNDATION, der AFRIKA-VEREIN DER DEUTSCHEN WIRTSCHAFT, RUSHLAKE MEDIA und die HEINRICH-BÖLL-STIFTUNG freuen sich auf einen inspirierenden Abend, der dem kreativen und kulturellen Austausch zwischen Afrika und Deutschland gewidmet ist. Im ersten Programmteil möchten wir mit Ihnen gemeinsam die Potenziale der Kultur- und Kreativwirtschaft unseres Nachbarkontinents beleuchten und erörtern, wie wir neue afrikanisch-deutsche Partnerschaften im Bereich der Kultur- und Kreativwirtschaft schaffen können. Wir freuen uns sehr darauf, interessante Projekte und Ansätze kennenzulernen, die den kulturellen Austausch zwischen unseren Kontinenten bereichern und vorantreiben.

SYMPOSIUM PROGRAM

- | | | |
|-------|--|--|
| 18:00 | Opening | Judith Helfmann-Hundack
Afrika-Verein der deutschen Wirtschaft e.V. |
| | Welcome note | Dr Andreas Görge Director General
for Culture and Communication,
Federal Foreign Office |
| 18:15 | Keynote | Tom Tykwer Filmmaker |
| 18:30 | Panel discussion: Fostering cultural entrepreneurship and creative economy | Onejiru Schindler Musician,
Member of the Board Viva ConAgua
Julia Grosse Journalist,
Founder Contemporary And
Dr Andreas Görge Director General
for Culture and Communication,
Federal Foreign Office
Roland Göhde Member of the Board,
Göhde Foundation & German-African
Business Association
Mbithi Masya Director, Writer, Video Artist,
Musician
Dr Ribio Nzeza Bunketi Buse Chairperson,
Music in Africa Foundation |
| 19:30 | Break | |

Initiated by



Partner:



Media Partner:



Tickets and information: www.creative-africa.de